
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 18. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 424
Vil ministeren kommenter artiklen ”Psykiske arbejdsskader kan ikke dokumen-
teres” bragt i Jyllands Posten den 14. juli 2014 samt oplyse, hvad ministeren
vil gøre ved, at de psykiske arbejdsmiljøproblemer er steget de seneste 10 år,
ikke mindst i forhold til 2020 planens plan om reduktioner på 25 %, og hvad
ministeren vil gøre ved, at Arbejdsskadestyrelsen kun har anerkendt 4,1 % af
de anmeldte psykiske problemer i 2013?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørgen Arbo-Bæhr (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorgen.Arbo-Baehr@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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